
Referat fra bestyrelsesmødet den 11. november 2020 

Tilstede: Martin, Bjarne, Steen, Kim og Minna (ref.) 

Fraværende: Ivar 

Ad 1   Godkendelse af referatet af bestyrelsesmødet den 9. september 2020 

 Referatet blev godkendt. 

A 2 Nyt fra Teknikgruppen 

Det forventes at den nye mast i Mørke skal være 40 meter høj for at kunne række til 

Hårup. Forbindelse til Hårup er en backup-linie. Der kan blive behov for flere mindre 

sendesteder for at nå den gamle del af Mørke. 

En tekniker har indkøbt en batteristrømforsyner til brugerradioer. Teknikgruppens 

medlemmer finder ud af, om der er behov for flere batteristrømforsyninger. 

En masteejer i Skader har brug for en ekstra radio for at kunne dække hele 

ejendommen. Den ekstra radio stilles til rådighed for brugeren, hvis formålet er at 

dække en enkelt husstands behov. Er formålet at stille en ekstra radio til rådighed for 

en udlejningsejendom skal brugeren betale for den ekstra radio. 

I Mørke er der behov for en radio til Fyrtårnet. Fyrtårnet betaler for radioen men får 

gratis abonnement i lighed med Byens Hus. 

 

Ad 3 Økonomi 

Ingen større ændringer i Økonomien. Der er udsendt rykkere til ca 20 brugere. En 

enkelt bruger med dårligt signal har slukket sit udstyr. 

 

Ad 4.  Eventuelt 

 Intet 

 

 

Næste møde 

9. december 2020 kl. 20 


